## 沙田培英中學 中一入學資訊日

日期: 二零二三年十一月十八日(星期六) 時間: 第一場: 上午10時至中午12時

第二場:下午2時30分至下午4時30分

\*兩場內容相同

程序:

	12/3 •				
	項目	內容	地點		
	1 簡介會	- 由校長及副校長簡介學校資訊	本校禮堂		
1	2 校園參觀	- 由老師及學生大使介紹本校校舍及校園生活 - 於課室、特別室展示學習成果,並設有攤位遊戲	本校校園		

地點: 沙田禾輋邨豐順街九號沙田培英中學

(81, 48X 號巴士總站側)

#### 注意事項:

- 1. 10月24日上午9時起接受網上登記,額滿即止。
- 2. 每位家長只可登記一次。
- 3. 恕不接待未有登記人士。
- 4. 參加者須於活動開始前15分鐘到達本校進行確認登記手續。
- 5. 學校會為當天活動拍攝及錄影,有關相片及錄影片段日後或會於學校網頁/其他學校刊物中展示(如:學校宣傳冊子)。學校會視出席當天活動的同學和家長同意上述安排。
- 6. 如有查詢,請致電2691 7217與本校職員聯絡。

誠邀撥冗蒞臨,敬請不吝賜教。

# Shatin Pui Ying College Information Day for Admission to Secondary One

Date: 18th November 2023 (Saturday)

Time: Session 1: 10:00 a.m.– 12:00 n.n.
Session 2: 2:30 p.m. – 4:30 p.m.

\* Content of the two sessions is identical.

### Programme:

	Programme	Details	Venue
	Briefing Session	An introduction to our school by the Principal and Vice Principal	School Hall
:	Campus Tour	Campus tour and sharing of school life by teachers and SPYC Student Ambassadors     Game booths and showcase of learning outcomes in classrooms, special rooms and laboratories	School Campus

Address: 9 Fung Shun Street, Wo Che Estate, Shatin (Next to Bus Terminus of Routes 81 and 48X)

### Remarks:

- 1. Online registration starts at 9:00 a.m. on 24th October 2023. Seats are offered on a first-come-first-served basis
- 2. Visitors should arrive 15 minutes in advance to complete the registration process.
- 3. The School will take photos and videos of participants during the event and may use the photos and videos for the purposes of promotion and publicity on the school website and other school publications (e.g. school brochures). All visitors automatically opt-in to the above arrangements unless otherwise specified.
- 4. Please contact us at 2691 7217 if you have any questions.

We look forward to welcoming you on our Information Day.